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„Hogyan tudna segíteni a Nemzeti Fejlesztési és Gazdasági Minisztérium egy, a gazdaság i
válság miatt válságos helyzetbe került kft-n? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Bajnai Gordon
nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban kialakult gazdasági válság már idáig is sok ember, családok, vállalkozások
létét nehezítette meg . Az 1991-92 körül alapított lajosmizsei Humán kft-nél is nehézsége k
vannak az utóbbi időben. A kft 23 embert foglalkoztat Lajosmizsén . Nagy kérdés, hogy mi
lesz az ő munkahelyükkel . Az üzem 1993 . január 1-től a Kecskeméti központú Humán kft
lajosmizsei dobozüzeme. De most válságos helyzetbe kerültek mint megannyian az
országban .

Az utóbbi közel 5 évben elsősorban a Kiskunhalasi Irodaszergyártó ktf-nek készítettek
termékeket az ő megrendelésükre az általuk biztosított anyagokból . Emellett készítettek
társasjátékokat és más díszdobozokat . De egyre kevesebb a megrendelés, egyre inkább az t
rebesgetik hogy bezárják a lajosmizsei humán kft-t, hogy csődeljárást indítanak.

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Úrtól : hogyan tudna segíteni a tárca a gazdasági válság
miatt válságos helyzetbe került kft-n?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . január 7 .
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